
 
Českomoravský svaz chovatelů poštovních holubů  
Oblastní spolek Pardubice 
Masarykova 124 

533 04 Sezemice 

________________________________________________________ 
 
Zápis z konference delegátů OS CHPH Pardubice konané dne 26.11. 2023 v Dříteči 

 
Přítomni:  

delegáti MS/ZO Přelouč, Pardubice, St. Ždánice, Svítkov, Proseč, Vysoké Mýto, Litomyšl, Česká 

Třebová, Čistá (dle prezenční listiny) a členové výboru OS: Bouška T., Filipi J., Hájek T., 
Horníček P., Málek Z. 

Omluveni: delegáti ZO Holice 
Neomluveni: delegáti ZO Chrast  

Z celkového počtu 38 delegátů přítomno 33 delegátů. 

 
 

1. Zahájení konference  
Konferenci zahájil předseda OS Tomáš Bouška, přítomné seznámil s návrhem programu 

konference, který byl jednohlasně přijat. 
 

 

2. Volba komisí konference  
Předseda OS navrhl vytvoření pracovních komisí konference, které byly následně odsouhlaseny ve 

složení:  
Návrhová komise: Hájek T., Horníček P., Štefl L. 

Mandátová komise: Ing. Holub Z., Novotný Z., Hlouš P. 

 
 

3. Kontrola usnesení z podzimní konference  
Úkoly uložené poslední konferencí byly splněny, resp. byly následně dořešeny v rámci programu 

konference. 
 

 

4. Zpráva předsedy OS o činnosti za období od minulé konference  
Předseda OS ve své zprávě seznámil přítomné delegáty s následujícími body / tématy: 

• Pozitivní hodnocení sezóny 2023, detaily viz zápis ze schůze výboru z 3.8.2023, bod 1. 

• Konsolidovaný stav v dopravě, větší investice v r. 2022-2023 proběhly, další pro rok 2024 

nejsou v plánu, oprava boxů v procesu, po ukončení uložení souprav v garáži v Přelouči 

• Stav jednání o odkupu pozemku a provedených opravách na garáži v Přelouči 

• Zpráva z poslední konference ČS CHPH, detaily zde: 
zapis__konf_CS_podzim_2023.pdf (postovniholub.cz) 

• Kooperace na DT 2024 dohodnuta v rozsahu roku 2023 s OS Polabí, Praha, Středočeský a 

Lidice na závodech Eschweiler, Damme a Überherrn, na závod Montabaur vedle 

kooperace s OS Východočeská rovněž otevřená jednání s OS Kolín a Maraton klubem 
Sev. Moravy 

• Kooperace na ST 2024 dohodnuta v termínu 23.6. Kirchberg s OS Východočeská, Polabí, 

Praha, Středočeský a Lidice, tento závod bude vyhlášen ŘV ČS jako Zemský závod viz 
detaily zde: 

PROPOZICE_ZEMSKÝCH_ZÁVODŮ_ČS_CHPH_2024.pdf (postovniholub.cz) 
• Kooperace na dalších ST 2024 (KT) s OS Východočeská v rozsahu roku 2023 

• Poděkování chovatelům ZO Proseč za uspořádání oblastní výstavy 

https://www.postovniholub.cz/files/zapisy/zapis__konf_CS_podzim_2023.pdf
https://www.postovniholub.cz/files/dokumenty/propozice/2024/PROPOZICE_ZEMSK%C3%9DCH_Z%C3%81VOD%C5%AE_%C4%8CS_CHPH_2024.pdf


• Oznámení o provedeném a ukončeném disciplinárním řízení s vedoucím ZS Přelouč 

 

 
5. Zpráva výcvikáře OS o činnosti za období od minulé konference  

Výcvikář OS Jan Filipi informoval především o výstavní sezóně a umístění holubů našich 
chovatelů. 

 

 
6. Zpráva pokladníka o hospodaření v roce 2023 

Pokladník Pavel Horníček přednesl předběžnou zprávu o hospodaření OS v roce 2023. 
 

Na straně příjmů je možné zdůraznit: 

• vysoká úroveň základní přihlášky holubů na sezónu starých holubů 

• výběr plateb za holuby nasazené navíc 

• finanční výsledek z kooperací na DT s ostatními českými OS a Maraton klubem S. Moravy 

• finanční výsledek z kooperace s OS Východočeská na středních tratích 
 

Do nákladů se promítly především tyto položky: 

• rekonstrukce 40 - ti boxové nástavby, opravy boxů 

• náklady na proplácení výpočtů výsledků, nákup papíru do boxů, čištění přepravních 

prostředků 

• nízká účast na letech holoubat včetně režimu plateb za nasazená holoubata při závodech 
mladých 

 
Odhadovaný výsledek hospodaření je v přibližném souladu se schváleným rozpočtem, což je 

schodek cca 100.000 Kč. 

Do jarní konference a tam předkládaného návrhu rozpočtu na rok 2024 bude třeba rozhodnout o 
zásadních nákladových položkách jako jsou ceny za box, úhrada výpočtů, výše finančních 

prostředků vydávaných na ocenění mistrovství OS, MDTVč, MKSTVč, strategie závodů 
s holoubaty. 

 

Úplná revize pokladny proběhne po ukončení roční uzávěrky. 
 

 
7. Zpráva předsedy revizní komise  

Předseda revizní komise L. Hruška přednesl dílčí zprávu revizní komise, RK neobdržela 
v uplynulém období žádný podnět k řešení, dále podal zprávu o stavu provedených kontrol, až na 

ZO Proseč všechny ZO/MS splnily.  

 
 

8. Ocenění chovatelů pamětními medailemi  
Na základě nominací ze strany ZO/MS a po rozhodnutí výborem OS bylo rozhodnuto o ocenění 

následujících chovatelů pamětními medailemi: 

 
Blažek Václav, Ing.  MS Chrast 

Čejka Petr   ZO Proseč 
Jirásek Miroslav   MS Česká Třebová 

Novák Miroslav   ZO Svítkov 
Polák Petr   ZO Litomyšl 

Řezníček Vladislav  ZO Pardubice 

Vajrauch Josef   ZO Čistá 
Vild František   ZO Staré Ždánice 

 



V průběhu konference bylo ocenění předáno přítomným chovatelům, nepřítomným budou 

pamětní medaile předány po dohodě náhradním způsobem. 
 

 
9. Schválení závodního plánu 2024 

Pro jednání konference byly předloženy tři návrhy závodního plánu 2024: 

• výborový návrh 

• návrh MS Vysoké Mýto 

• společný návrh tří ZO Proseč/Litomyšl/Čistá 

 
Pouze návrhy výboru a tří ZO obsahovaly návrhy na sezónu letů s holoubaty. 

Po představení detailů / argumentů pro jednotlivé návrhy a diskusi bylo přistoupeno k hlasování. 
V prvním kroku byl odsouhlasen návrh hlasovat pouze o podobě ZP 2024 pro staré holuby a plán 

letů s holoubaty 2024 ponechat na projednání a schválení jarní konferencí. 

V hlasování o podobě ZP 2024 pro staré holuby výborový návrh nezískal nadpoloviční většinu, 
takže v dalším kole bylo hlasováno o dvou alternativních návrzích. V následném hlasování získal 

nadpoloviční většinu návrh MS Vysoké Mýto a byl schválen na rok 2024.  
 

 
10. Odkup pozemku 

Po diskusi zahrnující odlišná stanoviska delegátů jednotlivých ZO/MS k řešení této otázky delegáti 

konference většinou hlasů rozhodli o realizaci odkupu pozemku pod garáží v Přelouči v rozsahu 
daném znaleckým posudkem.  

 
 

11. Diskuse  

V diskusi byly zaznamenány: 

• potřeba definovat pravidla pro účast na oblastních výstavách 

• stav prováděných oprav na objektu garáže v Přelouči 

• otázka účasti jednotlivců z moravských OS na ZZ Damme 2024 

• návrh na navýšení družstva u závodu ZZ Damme 
 

 
12. Usnesení a závěr  

Po předneseném návrhu na usnesení byla jednohlasně potvrzena konečná podoba usnesení  
a předseda OS Pardubice Tomáš Bouška jednání konference ukončil.  

 

 
Přílohy:  Usnesení 

Závodní plán 2024 – pouze ZP starých holubů schválen, ZP letů s holoubaty 
předmětem projednání / schválení jarní konferencí delegátů OS Pardubice viz 

poznámka 

 
 

Zapsal:  Tomáš Bouška 
 

 
Dne 12.12. 2023 


